
 
 
 

 
 
 
 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
Indiener : Tine Van den Brande / Open Vld – groen – M+ 

 
Datum:30 maart 2021 
 
Onderwerp vraag: Stand van zaken proefproject Vlaamse Waterweg i.v.m. afval 

transportboot  Greenford die aanmeert/overnacht in Battel.  
 
 
Toelichtende nota 

Beste schepen, 
 

Graag een stand  van zaken betreft de transportboot die afval vervoert van Interleuven naar 
de haven van Antwerpen. De boot meert, zoals u weet, afhankelijk van de getijden en in de 

weekenden zeer geregeld aan op het kanaal Leuven Dijle   ter  hoogte van Battel. 
Omwonenden klaagden al meermaals de verschrikkelijke geurhinder aan bij de stad / 

milieudienst en bij de  Vlaamse Waterweg. 
Op uw  beurt kaartte u deze problematiek officieel aan bij de Vlaamse Waterweg, vermits de 
stad  hierin zelf  geen bevoegdheid heeft. De Vlaamse Waterweg communiceeede hierover 
eerder:  

Er wordt gekeken naar oplossingen 
- Verplaatsen van de boot naar minder bewoonde stukken aan het zennegat voorzien 

voor beroepsvaart (maar ook dat is geen garantie op minder klachten) 
- Afdekken van de containers met “deksels” 

Helaas werd geen van deze vooropgestelde oplossingen uiteindelijk ingelost.  
 

Gezien dit afvalvervoer kadert  in een proefproject zoals u ons eerder liet  weten heb ik 
hieromtrent volgende vragen: 

1. In welke fase zit het proefproject ondertussen? Wanneer loopt het ten einde? 
2. Voor wanneer staat de evaluatie gepland? Indien deze reeds plaatsvond wat zijn de 

bevindingen?  
3. Welke veranderingen/ oplossingen worden uitgewerkt?  
4. Wanneer zullen deze operationeel zijn? 
5. Indien de evaluatie nog moet plaatsvinden bent u (opnieuw)  bereid een  verslag  ivm 

de veroorzaakte hinder voor Battel in te dienen?  
 

Mijn dan voor uw antwoorden! 
 

 
        Naam  

        Tine Van den Brande 
 
 

 



Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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